
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 16. 6. 2025 

 

 

bod PROGRAM predkladateľ  

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav 

Dávid 

2. Infraštruktúra športovísk 
Ladislav 

Dávid 

3. 
Cyklochodníky v meste Rožňava – informatívna správa Ladislav 

Dávid 

8. Rôzne  

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za - Za  

 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  29. 4. 2025. 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 



1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

5/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za - Za  

 

Uznesenie č. 01/06/2025 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Infraštruktúra športovísk 

 

Ladislav Dávid – komisia športu 11. 3. 2025 sa na zasadnutí dohodla, že vyzve športové kluby 

na predloženie svojich návrhov na údržbu, opravu, výmenu a rekonštrukciu športovísk. Všetky 

kluby boli vyzvané mailom 23. 4. 2025 a k dnešnému dňu boli predložené 2 návrhy. Ďalšia 

výzva bude klubom predložená v mesiaci september. 

 

Číslo hlasovania: 3   

Bod rokovania:    Infraštruktúra športovísk  

Číslo uznesenia:   2 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za - Za  

 

 

 

Uznesenie č. 02/06/2025 – členovia komisie športu odporúčajú zapracovať do Programu 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja, Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rožňava: 

a) rekonštrukciu atletickej dráhy pri ZŠ akademika Jura Hronca 

b) dobudovanie posilňovacích strojov a sektorov na atletické disciplíny v meste Rožňava 

c) rekonštrukciu basketbalových ihrísk na sídlisku Juh (pri Šugári) 

 

 

 

k bodu č. 3 

Cyklochodníky v meste Rožňava – informatívna správa 

 

Ladislav Dávid  – informatívna správa bola predložená z odboru výstavby, územného 

plánovania, životného prostredia a pozemných komunikácií: 

 



 

1. Celkovo ako sa plánuje a kde: 

 

Cyklistický chodník v Rožňave je rozdelený do troch etáp. Prvá etapa je už úspešne 

zrealizovaná. Na druhej etape sa momentálne aktívne pracuje – bolo vydané územné 

rozhodnutie a aktuálne prebieha proces získavania stavebného povolenia. Tretia etapa je 

plánovaná tak, aby prepojila prvú a druhú etapu cyklistického chodníka a zároveň nadviazala 

na cyklistický chodník pripravovaný Košickým samosprávnym krajom, ktorý má za cieľ 

prepojiť Rožňavu s okolitými lokalitami mimo mesta. 

 

2. Plánované etapy: 

 

I. etapa – od križovatky na Šafárikovej ulici pred eurobusom, cez Alej Jána Pavla II. 

a končí pri Pohostinstve Snaha 

II. etapa – od areálu ZŠ komenského (Špitálska ul.) pozdĺž potoka Drázus ku križovaniu 

cesty 1. triedy a ďalej po existujúcom chodníku popri ceste 1. triedy k zimnému štadiónu 

III. etapa – (3 úseky): A – od zimného štadióna po hrádzi rieky Slaná, končiaci na auto-

busovej zástavke Nadabula (v mieste križovania cesty 3. triedy 3028 a rieky Slaná), 

B – od mosta cesty 1. triedy 67 nad potokom Drázus po k.ú. Brzotín (popri hrádzi 

Drázus – Slaná), 

C – od pohostinstva Snaha (sídlisko Juh) po Košickú ulicu k ČS Orlen. 

 

Napojenie na KSK: 

A – Nadabula – Betliar 

B – Rožňava – Brzotín 

C – Rožňava – Krasnohorské podhradie (Mauzóleum) 

 

3. Najbližšia etapa kde a kedy sa plánuje začať a skončiť: 

 

Na druhej etape cyklistického chodníka sa aktuálne intenzívne pracuje. Vydané je už územné 

rozhodnutie a prebieha proces získavania stavebného povolenia. Súbežne s tým sa pripravujú 

aj všetky potrebné podklady na podanie žiadosti o financovanie v rámci vhodnej výzvy. 

Samotná realizácia druhej etapy sa začne hneď po získaní stavebného povolenia a zabezpečení 

externého financovania. Presný termín výstavby bude závisieť od priebehu týchto procesov. 

 

4. Problémy a výzvy spojené s cyklochodníkom: 

 

Hoci je cyklistický chodník v Rožňave rozdelený na etapy s jasnou víziou prepojenia mesta s 

regiónom, jeho príprava nie je bez komplikácií. K najväčším výzvam patrí projektovanie 

samotnej trasy – často vedie cez pozemky, ktoré nie sú vo vlastníctve mesta, čo si vyžaduje 

dlhé rokovania s vlastníkmi, majetkovoprávne vysporiadanie alebo hľadanie alternatívnych 

trás. S tým súvisí aj časová náročnosť – spracovanie kvalitnej projektovej dokumentácie si 

vyžaduje nielen odborné kapacity, ale aj množstvo času na koordináciu, pripomienkovanie a 

získavanie potrebných povolení. Nemenej náročnou oblasťou je financovanie. Mesto musí pri 

každej etape dôkladne sledovať aktuálne výzvy a dotačné schémy, ktoré kladú prísne 

požiadavky na projektovú dokumentáciu, udržateľnosť a prepojenosť trasy. Zaradenie projektu 

medzi podporené závisí od splnenia mnohých kritérií, čo často znamená, že na samotnú 

realizáciu je potrebné čakať dlhšie, než by si verejnosť priala. 

 

 



 

 

5. Spolufinancovanie, projekty 

Realizácia jednotlivých etáp cyklistického chodníka v Rožňave je do veľkej miery závislá od 

externých finančných zdrojov. Mesto preto aktívne vyhľadáva možnosti spolufinancovania 

prostredníctvom dostupných výziev z eurofondov, štátnych dotačných programov. Každý 

projekt musí byť pritom pripravený v súlade s podmienkami konkrétnej výzvy – vrátane 

technických špecifikácií, udržateľnosti, ekologického prínosu a prepojenosti s nadregionálnou 

cyklistickou infraštruktúrou. V prípade úspechu v takejto výzve sa na realizácii podieľa viacero 

strán – hlavné financovanie pochádza z grantového zdroja, zatiaľ čo mesto zabezpečuje 

spolufinancovanie z vlastného rozpočtu, zvyčajne vo výške 5 až 10 % celkových nákladov. 

Tento model umožňuje uskutočniť aj rozsiahlejšie projekty, ktoré by inak boli z hľadiska 

rozpočtu mesta nerealizovateľné. 

6. Zaujímavosti  

 
Mestská cyklotrasa v Rožňave nebude slúžiť len na každodenné dochádzanie, ale otvorí aj úplne 

nové možnosti pre výlety a aktívny oddych. Po dobudovaní všetkých etáp sa napojí na 

cyklotrasu Košického samosprávneho kraja, čím vznikne prepojenie v troch smeroch:  

A – Nadabula – smer Betliar 

B – Rožňava – smer  Brzotín 

C – Rožňava – smer Krasnohorské podhradie (Mauzóleum Andrássyovcov) 

Vďaka tomuto prepojeniu sa z Rožňavy stane výborný východiskový bod pre cyklovýlety za 

kultúrou, históriou aj prírodou – a to všetko pohodlne zo sedla bicykla. 

 

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania: Cyklochodníky v meste Rožňava – informatívna správa 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/ 

Ladislav 

Dávid 

2/ 

Ing. Filip 

Pollák 

3/ 

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/ 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za Za Za - Za  

 

Uznesenie č. 03/06/2025 – členovia komisie športu informatívnu správu berú na vedomie.   

 

  

k bodu č. 4 

Rôzne 

Nebol preložený žiadny materiál 

 

 

 

Zapísal: Erika Švedová, v. r.                                                                        Ladislav Dávid, v. r.  

tajomníčka komisie                                        predseda komisie                     


